
Baldissoni: Uzupełnimy obronę w krótkim czasie
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Mauro Baldissoni udzielił dziś w Pinzolo wywiadu dla Roma Radio.

Dyrektor generalny Romy zapewniał, że klub skompletuje szybko

defensywę.

- Muszę powiedzieć, że struktura jest niesamowita, skorzystam z okazji, aby

podziękować burmistrzowi Pinzolo i Maurizio Rossiniemu, zrealizowali to, co było

wymagane.  Nie mogliśmy spodziewać się niczego lepszego. Muszę powiedzieć, że

jedynym problemem, z którym mierzymy się w ostatnich dniach jest dzwon, który

wybija w nocy godziny [śmiech - dod.red.]. Żarty na bok, to problem, który staramy

się rozwiązać, chłopcy nie mogą dobrze wypocząć, ale to część naszej tradycji

kulturowej, choć zakłóca sen graczy. Trzeba podkreślić, że cała reszta funkcjonuje

dobrze i jest satysfakcja po stronie całego naszego sztabu.

Uczestnictwo kibiców?

- Odpowiedź jest świetna, jest tradycyjny entuzjazm po okresie oddalenia.

Możliwość zestawienia obok siebie kibiców i zespołu jest piękna. Kibice, którzy nie

są z Rzymu mają okazję przebywać blisko swoich idoli.

Nowe nabytki

- Mieliśmy szczęście pozyskać Gersona w poprzednim sezonie i miał szansę poznać

swoich nowych kolegów i dostosował się już do naszych przyzwyczajeń i naszych

projektów. Mario Rui gra od dawna we Włoszech i zna Romę. Spalletti go również

zna, obserwował go już w dniach, gdy był z wizytą na treningach Empoli. Nowi

gracze dobrze się wdrażają.

Mercato?

- Daty mercato są dobrze znane, kończy się 30 sierpnia i żaden zespół nigdy nie

zamknął transferów z takim wyprzedzeniem. Pracujemy, Roma ma cele, aby

skompletować formację defensywną. Sabatini pracuje razem z innymi, w

stosunkowo krótkim czasie uzupełnimy defensywę.
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